



通告編號：2026/27-040

各位家長：

5C班甲型流感個案報告

本校自昨天起接獲數名 5C 班學生家長通知，指學生因患上甲型流感而缺課。本校已就此情況通報衛生防護中心，並採取嚴格的校園防疫措施，以保障全校師生的健康。

預防措施

校舍及各課室每日課後均會進行徹底消毒。學校建議學生保持個人、手部和環境衛生，預防流感及其他呼吸道感染。學生應保持手部衛生，避免觸摸眼睛、口和鼻；雙手一旦弄污，應使用梘液和清水以正確方法洗手；打噴嚏或咳嗽時應用紙巾掩着口鼻，把用過的紙巾棄置於有蓋垃圾箱內，其後應徹底洗手。

佩戴口罩

學校建議所有學生，特別是 5C 班學生，在校內佩戴外科口罩。學生當出現呼吸道感染病徵，應戴上外科口罩，不應上學，避免前往人多擠迫的地方，並盡早求醫。正確佩戴口罩十分重要，包括在佩戴口罩前及脫下口罩後保持手部衛生。

接種季節性流感疫苗

學校鼓勵學生盡早接種季節性流感疫苗以加強個人保護。學校已安排於 2026 年 10 月 16 日為學生接種相關疫苗。

請家長和同學提高警覺，採取適當的個人防護措施，以防範流感及其他呼吸道感染。

敬祝
安康！

校長
談國軒

2026 年 9 月 8 日



Circular No.: 2026/27-040

8 September 2026

Dear Parents,

Influenza A Cases Reported in S5C

Since yesterday, we received reports from several parents in S5C about their children being absent from class due to Influenza A. We have notified the Centre for Health Protection regarding this situation, and have implemented stringent campus epidemic prevention measures to safeguard the health of all teachers and students.

Precautionary Measures

The school campus, especially its classrooms, has been and will continue be thoroughly disinfected after classes. We advise students to practice good personal, hand, and environmental hygiene to prevent respiratory infections. Students should:

- maintain hand hygiene and avoid touching their eyes, mouth, and nose;
- wash their hands properly with liquid soap and water whenever they may be contaminated;
- cover their nose and mouth with tissue when sneezing or coughing; and
- dispose of used tissues in a lidded rubbish bin and wash their hands thoroughly afterwards.

Wearing Masks

We recommend that all students, particularly those in S5C, wear surgical masks at school. Students exhibiting respiratory symptoms should wear a mask, refrain from attending classes, avoid crowded places, and seek medical advice promptly. It is essential to perform hand hygiene before putting on and after removing a mask.

Seasonal Influenza Vaccination

We encourage students to receive the seasonal influenza vaccination as soon as possible for better personal protection. Our school has arranged for vaccinations on 16 October 2026.

We ask parents to remind their children to be vigilant and take appropriate precautions against influenza and other respiratory infections.

Thank you for your cooperation!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal